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Készült:  Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő – testülete – 

2019. január 10-én megtartott nyilvános üléséről. 

 

Az ülés helye: Mátraterenye - Községháza nagyterme 

                         (Mátraterenye, Kossuth út 178.) 

 

Jelen vannak: 

képviselő-testület 

Gecse László polgármester, Gyurcsák Tamás alpolgármester, 

Urbányi Tamás alpolgármester, Almádi István, Kotroczó Zoltán, 

Kotroczó Csaba, Serfőző Péter képviselők,  

 

Állandó meghívott:             Balogh Maja jegyző 

Véghné Nádasdi Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető  

 

Meghívott:         Marsinszkiné Pádár Andrea pályázati referens 

          Urbányi Edina településüzemeltetési ügyintéző 

 

Gecse László polgármester: Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a 

polgármester és 6 fő képviselő jelen van. Javaslatot tesz a testületnek az ülés napirendjére a 

meghívóban közöltek szerint: 

 

NAPIRENDI JAVASLAT 

1.) Mátraterenye bölcsőde közbeszerzési eljárásának lebonyolítása 

Előterjesztő:  Gecse László polgármester 

2.) Egyéb időszerű feladatok 

2./1. Bejelentések, tájékoztatások 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal – a fentiek szerint - megállapítja ülése napirendjét. 

 

1.) Mátraterenye bölcsőde közbeszerzési eljárásának lebonyolítása 

Előterjesztő:   Gecse László polgármester 

 

 ( Bíráló Bizottsági javaslat és határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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Gecse László polgármester elmondja, a közbeszerzési eljáráshoz kapcsolódó Bíráló Bizottsági 

javaslat és határozati javaslat a helyszínen került kiosztásra, a képviselőknek volt idejük 

áttekinteni.  Sajnálatos módon a bölcsőde kialakítására kiírt közbeszerzés ismét eredménytelen,  

a benyújtott ajánlatok érvénytelensége miatt. 

 

Gyurcsák Tamás alpolgármester:  Eddig nem történt itt ilyen, mi lehet ennek az oka, hogy 

már második alkalommal eredménytelen az eljárás, holott az idő sürgeti a testületet ? 

 

Marsinszkiné Pádár Andrea pályázati referens elmondja, hogy egy új elektronikus felületre 

kell feltölteni az ajánlatokat, ami automatikusan számolja a határidőt is. Az ajánlattevők 

pontatlansága, az új rendszerben való járatlansága lehet az oka a mostani sikertelenségnek. 

Elmondja továbbá, hogy ugyanebben a tárgyban akkor lehet újra indítani az eljárást, ha a most 

érvénytelenített eljárás hatályossá válik. Néhány napról van szó, és újra kiírásra kerül a 

közbeszerzés. 

 

Gecse László polgármester névszerinti szavazásra teszi fel a határozati javaslat elfogadását. A  

képviselő-testület  tagjai az alábbiak szerint szavaznak a határozati javaslatról:  

Gecse László polgármester -  igen szavazat 

Gyurcsák Tamás alpolgármester  - igen szavazat 

Urbányi Tamás alpolgármester – igen szavazat 

Almádi István – igen szavazat 

Kotroczó Zoltán – igen szavazat 

Kotroczó Csaba – igen szavazat 

Serfőző Péter – igen szavazat 

 

A név szerinti szavazás eredményeként a  képviselő-testület 7 igen szavazattal a határozati 

javaslatot elfogadta és  az alábbi határozatot hozza:  

 

1/2019. (I.10.) Kt. szám Határozat 

1.) Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Döntéshozó 

testület megállapítja, hogy a „Bölcsőde kialakítása Mátraterenyén” tárgyú – a Kbt. 

115. § szerinti – hirdetmény közzététele nélküli eljárás eredménytelen a Kbt. 75. § (1) 

bekezdés b) pontja alapján. 
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2.) Mátraterenye Község Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint Döntéshozó testület 

megállapítja, hogy a TANKINA-BAU Építőipari Kft. és a B&B Salgó Kft. ajánlata 

érvénytelen, az ajánlata nem felelt meg a felhívásban meghatározott alkalmassági 

feltételeknek, a szerződéskötésre alkalmatlan. Az ajánlata a Kbt. 73. § (1) bekezdés e) 

pontja szerint érvénytelen. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gecse László polgármester 

 

 

2.) Egyéb időszerű feladatok 

2./1. Bejelentések, tájékoztatások 

 

Gecse László polgármester röviden tájékoztatja a képviselőket a folyamatban lévő 

feladatokról, illetve a következő időszak terveiről. 

Utolsó szakaszába érkezett a közfoglalkoztatási pályázat összeállítása, ami 2019. március 1. 

napjától 2020. február 28-ig tartó időszakra vonatkozik. Benne 10 fős varrodai és 50- fős utas 

létszámmal.  

 

Balogh Maja jegyző: Létszám és összegszerű egyeztetést követően kerülhet  majd be a testület 

elé a  2019 évi közfoglalkoztatási pályázat. Miután leegyeztetik az  előkészítők a 

Foglalkoztatási Főosztállyal a pályázati anyagot, a testület csak a végleges verzióról tud 

dönteni. Ellenkező esetben a pályázat és a képviselő-testületi határozat nem lesz összhangban.   

 

Gecse László polgármester elmondja, hogy az EFOP-os pályázat keretében a hétvégén Vuity 

Tvritko előadására kerül sor, az előzetes regisztráció alapján 140 fős érdeklődés mellett . 

Folyamatosan történik a  a szociális tűzifa kiszállítása  a kérelmezőknek, erről pár mondatban 

Almádi képviselő, közmunka irányító szól. 

 

Almádi István képviselő elmondja, hogy a mai napig a 404 igényből 194 főnek szállították ki 

a szociális tűzifát. 0,9 m3/ fő  a támogatás  mértéke. . Elég jó ütemben halad a kiszállítás – még 

a technikai akadályok ellenére is – csak az a kérdés, hogy a még az erdőben lévő 94 m3-t mikor 

tudja beszállítani az erdészet ilyen útviszonyok mellett. De addig is, ha a fa kiszállítása 

befejeződik  és nem ér be a  még hiányzó tűzifa,   a 40 fő részére szállítható a szén.  
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Gecse László polgármester: Ehhez jön még a 12 eFt-os téli rezsicsökkentés keretében történt 

igénylések kielégítése, ami még további 277 családot jelent a településen. Az ehhez szükséges 

forrást decemberben az önkormányzat megkapta, és bár a legegyszerűbb az lett volna, ha 

készpénzben kiadjuk, mint köztudott erre nincs lehetőség csak tüzelőanyagban vagy ennek 

vásárlására feljogosító utalványban kaphatják meg az igénylők ezt a támogatást. Jelenleg a 

beszerzési eljárás folyamatban van, de még az ajánlatkérésnél tartunk. Mivel ennél a támogatási 

formánál a szállítást a kérelmezőnek kell megoldani, az lenne a legkedvezőbb, ha helyi 

vállalkozónál tudnák beváltani az utalványt, hogy ne kerüljön sokba a fuvardíj.  

 

Balogh Maja jegyző: A beszerzési eljárás során derül ki, hogy ki adja a legkedvezőbb ajánlatot 

a fára úgy, hogy a szállítás a kérelmező gondja. Az biztos, hogy 12 eFt érték fát meg kell, hogy 

kapja az igénylő. A szállításban  - saját forrásból – segíthetne az önkormányzat, ha erre lenne 

fedezete. De javasolja, hogy a polgármester egyeztessen ebben a kérdésben is a hivatal szakmai 

csapatával, kérje ki a véleményüket , biztos benne, hogy meg fogják találni a legjobb megoldást. 

 

Gecse László polgármester : Megkereste őt a Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke azzal, 

hogy új Tanoda programhoz keresnek helyiséget, ami a kiírás szerint sz iskolában nem lehet. 

Ajánlotta neki, hogy egyeztessen a képviselőkkel ebben a kérdésben, de azt is elmondta, hogy 

nem túl sok lehetőség van, ami az üres önkormányzati helyiségeket illeti, különös tekintettel az 

ingatlanok pályázati felújítására. Igazából ma szeretett volna erről egy testületi döntést, de 

mivel két napja jelezte a helyigényét az elnök, ezért csak azt tudta mondani, hogy előkészítés 

hiánya miatt, ma biztos, hogy nem tud döntést hozni a testület. 

 

Serfőző Péter képviselő elmondja, hogy 200 tanodai pályázatot fogadtak el és azok nyertek, 

akik már korábban is működtettek Tanodát. Most kikötés, hogy a gyerekeket ki kell emelni 

abból a környezetből, ahol a nap nagyrészét töltik, ezért nem lehet az iskola épületében 

működtetni ezt a programot. Egyenlőre – tudomása szerint - még a pedagógusokkal is egyeztet 

elnök úr, hogy meglesz-e a szükséges pedagógus létszám ehhez a feladathoz. 

 

Balogh Maja jegyző: Minden önkormányzati épület fel lesz újítva Nádújfalu településrészen, 

ezért talán a képviselők is érzik, hogy ilyen körülmények között nehéz bármit is tervezni. Akár 

tanodáról, akár a választások kapcsán szavazóhelyiségről van szó. Arról nem is szólva, amit 

talán a képviselők nem tudnak,  hogy ha egy olyan szervezet, mint pl. a Nemzetiségi 

Önkormányzat székhelyét kell módosítani, az milyen hosszadalmas eljárásban történő 
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törzskönyvi bejegyzés módosítást von maga után. Erről előzetesen egyeztessen a polgármester 

és az elnök, mert ha nincs megegyezés, akkor ez a végletekig meghosszabbítja az eljárást. 

Az elnök úr is pontosan tudja,  hogy mi a képviselő-testületi előterjesztések rendje: legalább 3 

nappal korábban legyen itt az előterjesztése, hogy a testület  megalapozott döntést tudjon hozni. 

Nádújfalu településrészen  a beruházások során figyelemmel kell lenni a helyigényekre, a volt 

Vendégház felújításánál már a közbeszerzési eljárás során  legyen biztosítva olyan ütemezés, 

hogy a májusi EP és az őszi önkormányzati választások megtartása zökkenőmentes legyen.  

 

Gecse László polgármester: Áprilisban kerül kiírásra a Magyar Falvak Program, amiben 

nagyon sokféle program megvalósítására lehet majd pályázatot benyújtani. Kéri a képviselőket, 

mindenki nézzen utána és készítse el a javaslatait a településre vonatkozóan, amit egy későbbi 

időpontban majd egyeztetnek és összegeznek. 

 

Urbányi Tamás Zsolt alpolgármester elmondja, hogy már van egy elektronikus felület, ahol 

láthatóak azok a témakörök, amiben gondolkodik a Kormány, ami a fejlesztéseket illeti.  Van 

településközpont kialakítására, szabadidős- és sport létesítmények kialakítására, belterületi 

utak, járdák építésére, egyházi intézmények fejlesztésére, helyi gazdaság élénkítésre, szolgálati 

lakásra. 

 

Gyurcsák Tamás alpolgármester: Nem tudja, hogy ebbe a programba esetleg projekt 

finanszírozás is beleférne-e. De fontos feladatnak érzi – a lakosságszám fogyásának 

megakadályozása érdekében – hogy program készüljön lakosságbővítésre. 

 

 

Más napirend, hozzászólás nem lévén a polgármester a képviselő-testület ülését  17.30 órakor 

bezárja. 

 

K.m.f. 

 

 

Gecse László sk. 

polgármester 

Balogh Maja sk. 

jegyző 

 

 


